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PRECS I PREGUNTES GM CUP-AMUNT 
Ple gener 2024

Precs: 

1- Demanem que es substitueixi la cartellera de Plaça Sa Boada.

2- Demanem l’ajuntament comuniqui a ports que s’arrangi el carril bici que hi ha entre 
la via del tren i l’aparcament de zona verda a l’alçada de la Plaça de les Palmeres, ja 
que la circulació amb bicicleta és complicada.

3- Demanem que es retiri la soca d’arbre mort que hi ha a l’alçada de Riera Pare Fita 42.

4- Demanem que es mantinguin nets, endreçats i sanejats els contenidors de la part alta 
d’Arenys.

5- Demanem que es faci una actuació a l’encreuament de Jaume Partagàs i Ravell  i el 
Rial del Sapí. Hi ha sobresortiments importants d’arrels al paviment.

6- Demanem que es modifiqui el reglament del Consell de la gent gran per tal que no 
entri en contradicció amb el ROM.

7- Demanem que ens facin arribar el text provisional del nou reglament de participació 
i demanem que s’activi la comissió pertinent.

8- Demanem que es retirin els mobles i es faci batudes d’objectes mal recollits que 
queden molts cops durant setmanes en portals, pàrquings o cantonades.

9- Molt veïns d’Arenys ens han traslladat malestar per la brutícia de cartes i façanes 
d’orins i defecacions de gos. Demanem al govern que entomi aquesta situació per 
millorar la higiene, la convivència i els drets de tots ( humans i animals).
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Preguntes: 

1- Ens poden explicar per quin motiu no s’ha fet efectiu el lliurament dels premis del 
concurs de talents del 2022? 

2- Atès que ja és vigent la nova ordenança de mobilitat té previst el govern dur a 
terme algun tipus de campanya informativa i/o formativa per tal de vetllar-ne el seu 
compliment.

3- El govern s’ha posat en contacte per donar-li suport institucional al jove Arenyenc 
represaliat per l’estat espanyol?

4- Quina valoració ens poden fer de la trobada de participació? Quantes persones van 
assistir-hi? A quins acords van arribar?

5- Quina reubicació tenen prevista de la gent que facin fora dels trasters del Pla del 
Frares?

6- Ens poden explicar qui i per què s’ha fet l’arranjament del rial del Bareu per sobre de 
l’escola bressol i quina participació hi té l’ajuntament?


